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Saksliste generalforsamling 2023 
 

Styreleder fungerer som møteleder inntil dirigent er valgt.  

1 Åpning av generalforsamlingen 
Ved styreleder Tom Bratlie 

2 Konstituering 
2.1 Godkjenning av delegater / fremmøtte representanter:  
Antall telles opp og godkjennes på møte.  

Forslag til vedtak:  
Listen over de fremmøte representantene godkjennes.  

2.2 Godkjenning av innkalling til generalforsamlingen.  
 

Forslag til vedtak:  
Innkallingen godkjennes.  

2.3 Valg av dirigent, forretningsorden, referent, tellekorps og  
representanter til å underskrive protokollen.  

 
Dirigent: 
Styrets forslag til dirigent: Martin Kaasgard Nielsen  

Referent: 
Styrets forslag til referent: Elisabeth Helle (fungerende generalsekretær) 
 
Tellekorps: 
Styrets forslag til tellekorps fremlegges på møtet 

Protokollunderskrivere: 
Velges blant de fremmøte på generalforsamlingen 

2.4 Dagens forretningsorden: 
1. Generalforsamlingen ledes av den valgte dirigenten. 
2. Protokollen føres av den valgte referenten. 
3. Øvrige møtende uten stemmerett, skal ha talerett i de saker de skal 
representere/presentere. Generalsekretær har talerett i alle saker. 
4. Alle forslag må leveres skriftlig til dirigenten, og være undertegnet med representantens 
navn. Forslag kan bare fremmes i saker som står på sakslisten. Nye forslag kan ikke settes 
fram etter at strek er satt, eller saken er tatt opp til votering. 
5. Alle vedtak og valg avgjøres ved flertall av de avgitte stemmer. Blanke stemmesedler teller 
ikke, og regnes som ikke avgitte stemmer. 
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6. Forslag og vedtak føres inn i protokollen, med antall avgitte stemmer for og mot. 
7. Vedtektsendringer krever 2/3 flertall. 

Forslag til vedtak:  
Forslag til dirigent, forretningsorden, referent, tellekorps og personer til å underskrive 
protokoll godkjennes.  

2.4.  Godkjenning av sakslisten 
 

1. Åpning av generalforsamlingen 
2. Konstituering 
3. Årsmeldinger, årsregnskap med tilhørende revisors beretninger for 2022 

a. Orientering om foreløpig resultat for 2023 (ekstraordinært) 
4. Forslag til vedtektsendring 
5. Fastsettelse av foreningens strategi for den kommende 4 års periode 
6. Fastsettelse av kontingent neste kalenderårene for de forskjellige 

medlemskategoriene. 
7. Fastsettelse av rammebudsjett for 2024 
8. Andre innkommende saker 
9. Valg 

a. Valg av styreleder 
b. Valg av styremedlemmer 
c. Valg av valgkomite 
d. Valg av revisor 

 
Det er ikke mottatt forslag om andre saker som ønskes behandlet på generalforsamlingen. 

3 Årsmeldinger, årsregnskap med tilhørende 
revisors beretninger for 2022 
3.1 Styrets årsberetning 2022 
Styrets forslag til årsberetning ligger som vedlegg i saksdokumentene.  

Forslag til vedtak:  
Styrets forslag til årsberetning godkjennes med kommentarer framkommet i møte.  

3.2 Regnskap og revisors beretning 2022  
Regnskap for 2023 inkludert noter og balanserapport følger vedlagt. Revisors beretning er 
ikke klar ved utsending av innkallingen og vil bli ettersendt.  

Forslag til vedtak:  
Regnskap og revisors beretning for 2022 godkjennes med kommentarer framkommet i møte.  

3.a. Orientering om foreløpig resultat for 2023 (ekstraordinær) 
Styreleder Tom Bratlie orienterer generalforsamlingen om det foreløpige økonomiske 
resultatet for 2023 og generelt om foreningens økonomiske stilling. 

Forslag til vedtak:  
Saken tas til orientering.  
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4 Forslag til vedtektsendring  
Styret i Foreningen Ridderrennet legger frem forslag for generalforsamlingen om å endre 
tidspunktet for gjennomføring av generalforsamling.  

Beskrivelse av saken:  
Tidspunkt for avholdelse av generalforsamling har vært gjenstand for debatt ved flere 
anledninger. Praktisk tilrettelegging slik at fleste mulig medlemmer har anledning til å delta er 
viktig. Samtidig er det vesentlig at generalforsamlingen avholdes på et tidspunkt der 
foreningens økonomiske rammer for neste periode er mest mulig avklart. Det er også viktig 
at vår generalforsamling avholdes i tråd med myndighetenes tidsfrister for rapportering. 

Det er krevende å finne et tidspunkt som møter alle ønsker og styret fremmer derfor forslag 
om å endre tidspunkt for generalforsamling slik at vi lettere kan møte myndighetenes 
tidsfrister. Generalforsamlingene avholdes nå som hybride møter der det er mulig å delta 
både fysisk og digitalt. Dette forbedrer muligheten til å delta for flere uansett møtetidspunkt. 

Bakgrunnen for forslaget: 
I forbindelse med revidering av regnskapet for 2022, ble det bemerket fra revisor at 
avleggelsen av regnskapet og godkjenningen skjer veldig sent og at er kan anses for lang tid 
mellom balansedag 31.12, og avleggelse av regnskapet. I forlengelsen av at foreningen 
avlegger regnskapet på høsten, byr det på utfordringer for innsending av søknad om 
momskompensasjon, som har frist 15. september hvert år. Det er også annen rapportering til 
myndighetene som krever innsending av årsrapport og årsregnskap, men der tidsfristen 
inntreffer før foreningen har avholdt generalforsamling med dagens vedtektsfestede 
tidspunkt for generalforsamling. 

Med bakgrunn i dette, finner styret det riktig å foreslå endring av tidspunkt for gjennomføring 
av generalforsamling.  

Dagens ordlyd §4.1:  
Generalforsamling er foreningens høyeste myndighet. Ordinær generalforsamling skal 
avholdes i løpet av november hvert år.  

Forslag til ny §4.1:  
Generalforsamling er foreningens høyeste myndighet. Ordinær generalforsamling skal 
avholdes i løpet av juni hvert år. 

Forslag til vedtak:  
Generalforsamlingen vedtar følgende endring av andre setning vedtektenes §4.1: 
Ordinær generalforsamling skal avholdes i løpet av juni hvert år. 

Vedtektsendringen trer i kraft fra 1.1.2024.  

5 Fastsettelse av foreningens strategi for den 
kommende 4 års periode 
Det foreslås ingen endringer i foreningens strategi, men styret er forberedt på at det må 
gjøres endringer i driften. Vi må sikre at foreningens formål og aktiviteter bevares og 
videreutvikles til beste for foreningens målgruppe og i tråd med vårt samfunnsoppdrag, men 
samtidig gjøre dette innenfor forsvarlige økonomiske rammer. Styret vil innlede til en åpen 
diskusjon med deltakerne på generalforsamling om hvilke prioriteringer som bør gjøres 
fremover. 
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6 Fastsettelse av kontingent neste kalenderår for de 
forskjellige medlemskategoriene 
Styret foreslår at medlemskontingenten for 2024 opprettholdes på samme nivå som i dag.  
 
Personlig medlemskap: kr 350 
Medlemskap forening: kr 1 500 
Medlemskap bedrift: kr 3 000 

Forslag til vedtak:  
Medlemskontingenten forblir uendret.  

7 Fastsettelse av rammebudsjett for 2024 
Forslag til rammebudsjett ettersendes eller legges frem under generalforsamlingen. 

Forslag til vedtak: 
Rammebudsjettet godkjennes med de merknader/endringer som fremkom under 
generalforsamlingen. 

8 Andre innkommende saker 
Ved fristens utløp var det ikke kommet inn noen forslag på saker til behandling under 
generalforsamlingen. 

9 Valg 
 
A. Valg av styreleder 
Styreleder Tom Bratlie, ikke på valg (1 år gjenstår) 

B. Valg av styremedlemmer 
Dagens styresammensetning:  
Christian Jensen, ikke på valg (1 år gjenstår) 
Astrid Nyquist, ikke på valg (1 år gjenstår) 
Bente Åsen Sørum, på valg – stiller til gjenvalg. 
Kjell Vidar Røyne, på valg – stiller ikke til gjenvalg.  
Mariann Marthinsen, ikke på valg (1 år gjenstår) 
Siv Jensen, ikke på valg (1 år gjenstår) 

Valgkomiteens innstilling til nye styremedlemmer:  
Bente Åsen Sørum, gjenvalg (2 år) 
Tove Linnea Brandvik, nytt styremedlem (2 år) 

C. Valg av valgkomite 
Valgkomiteen har i 2023 bestått av følgende personer:  

Rainer Henriksen (leder)  
Håkon Gisholt 
Arne Fagerlie 
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Styrets forslag til ny valgkomite for 2024:  
Rainer Henriksen (leder)  
Arne Fagerlie  
Kjell Vidar Røyne  

D. Valg av revisor 
Styret foreslår at Finn Jarle Lund Mathisen fortsetter som revisor.  
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1 Om foreningen – innledning 
1.1 Virksomheten 
 
Foreningen Ridderrennet (RR) er en frivillig medlemsorganisasjon med i all hovedsak 
personlige medlemskap (se punkt 1.3), en viktig samfunnsaktør og ansvarlig arrangør av 
Ridderuka med Ridderrennet, Barnas Ridderuke med Barnas Ridderrenn, Riddercamp og 
nyheten BikeRidderCamp. Foreningen har kontorer på Ullevål i Oslo, mens selve 
arrangementene arrangeres alle på Beitostølen i Øystre Slidre Kommune. 

1.2 Medlemsåret 
  
Året 2022 ble året hvor Foreningen Ridderennets aktiviteter nesten returnerte til 
«normalen», etter noen tunge år med nedstegninger, digitale arrangementer, restriksjoner 
og avlyste arrangementer. 
 
I 2022 gjennomførte vi fire arrangementer hvor Ridderuka med Ridderrennet, Riddercamp 
og Bikeriddercamp ble arrangert fysisk og som fullverdige arrangement, selvfølgelig i 
henhold til gjeldende smittevernsregler på gjennomføringstidspunktet. 
 
Dessverre kom Barnas Ridderuke i januar litt for raskt etter lettelser i koronarestriksjonene, 
og vi måtte igjen avlyse arrangementet. I 2022 som i 2021 gjennomførte vi likevel Barnas 
Ridderrenn for barn som hadde opphold Beitostølen Helsesportssenter. 
 
Ridderuka ble gjennomført med fysisk oppmøte og full aktivitet på Beitostølen. Grunnet 
smittevern og andre pågående øvelser ble det færre soldater fra Forsvaret sammenlignet 
med tidligere år, men menige og befal som tok turen til Beitostølen leverte som aldri før og 
bidro som alltid til at Ridderuka ble gjennomført på en forbilledlig måte. 
 
Sommerens vakreste eventyr – Riddercamp og Bikeriddercamp- ble gjennomført i slutten 
av august og begynnelsen av september. To meget vellykkete arrangementer i flott natur 
med sporty deltagere. 
 
Vi gjennomførte en hybrid generalforsamling i desember. Både med fysisk oppmøte på 
Idrettens Hus Ullevål Stadion og deltagelse digitalt via Zoom. Vi takket av avtroppende 
styreleder Håkon Gisholt og styremedlem Elisabeth Longva Berger, og ønsket ny styreleder 
Tom Bratlie samt nyvalgte styremedlemmer Siv Jensen og Mariann Vestbøstad Marthinsen 
velkommen. 

1.3 Medlemskap 
 

Personlig medlemskap 
Med normal påmelding til Ridderuka så vi en økning i antall medlemskap. Per 
31.12.2022 hadde foreningen 212 medlemmer, en økning sammenlignet med 2021, 
men vi er fremdeles ikke tilbake på medlemsnivået fra før pandemien. 
 
Bedrifts- og foreningsmedlemskap 
 
Vi har i dag ingen bedrifts- og/eller foreningsmedlemskap. 
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Æresmedlemmer 
 
Foreningen har i dag 9 æresmedlemmer, der 8 av disse har gjennomført Ridderrennet 50 
ganger: 
Gunleik Bergerud – 2013 
Kyrre Dahl – 2013 
Ivar Mork – 2013 
Hansine Hånes – 2017 
Tore Johansen – 2018 
Arild Hovslien – 2019 
Rita Paulsen Tørnby – 2022 
Charlie Wirth – 2022 (eldste deltager noensinne 101 år) 

1.4 Styrende organ 
 
1.4.1 Styret 
Styret har i perioden bestått av: 
Håkon Gisholt, styreleder (2015 - desember 2022, styreleder siden 2018) 
Tom Bratlie, nestleder (2018-) 
Kjell Vidar Røyne (2017-) 
Astrid Nyquist (2020-) 
Christian Jensen (2020-) 
Elisabeth Berger (mai 2021- desember 2022) 
Bente Åsen Sørum (nov 2021-) 
 
Styret fra desember 2022: 
Tom Bratlie, styreleder (2018-, styreleder siden desember 2022) 
Kjell Vidar Røyne (2017-) 
Astrid Nyquist (2020-) 
Christian Jensen (2020-, nestleder siden januar 2023) 
Siv Jensen (desember 2022-) 
Bente Åsen Sørum (2021-) 
Mariann Vestbostad Marthinsen (2022-) 
 
 
1.4.2 Valgkomiteen 
Valgkomiteen har i 2022 bestått av: 
Rainer Henriksen (leder) 
Arne Fagerlie 
Roy Martin Wiik Fransplass 
 
På generalforsamlingen desember 2022 ble følgende valgkomité valgt: 
Rainer Henriksen (gjenvalg)  
Arne Fagerlie (gjenvalg) 
Håkon Gisholt (ny) 

1.5 Foreningen 
Foreningen Ridderrennets daglige drift og sekretariat har vært ledet av generalsekretær 
Anne-Kristin Wadahl. Generalsekretær har vært økonomiansvarlig i foreningen. Ecit Råd og 
Regnskap Akershus ved autorisert regnskapsfører Bernt Olav Rønningen har hatt ansvar 
for Ridderrennets regnskaper for regnskapsåret 2021 (01.01.2021–31.12.2021). 
Revisjonsbureauet v/Finn Jarle Mathiesen har vært revisor. 
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1.6 Administrasjonen 
Det har vært to ansatte i Foreningen Ridderrennet i perioden: Generalsekretær Anne-Kristin 
Wadahl og prosjektkoordinator Jesper Møller. I tillegg har vi hatt student Sofie Sørensen 
som praksisstudent under Ridderuka samt student Ida Larsson-Fedde i praksis på høsten.   
 
Hendelser etter regnskapsåret 2022: Anne-Kristin Wadahl sluttet den 1.10.2023. Jesper 
Møller har vært ansatt i en prosjektstilling og som ble avsluttet den 31.10.23. I perioden 
frem til en ny permanent generalsekretær er ansatt er det inngått en avtale med BHSS 
(Beitostølen Helsesportssenter) om bistand til administrasjon og daglig drift av foreningen. 
Elisabeth Helle er i den sammenheng konstituert som generalsekretær. 
 

1.7 Møter og tilstelninger 
Årets første kvartal vår sterkt preget av restriksjoner grunnet pandemien, og det var ikke 
mulig å gjennomføre noen særskilte møter eller tilsetninger for foreningens medlemmer ut 
over arrangementene som kunne gjennomføres som normalt når smittereglene ble lettet. 
En samling for arrangørgruppa i Barnas Ridderuke ble gjennomført i april. Styret 
gjennomførte en styresamling på Beitostølen samtidig parallelt med Barnas Ridderuke. 

1.8 Sponsorer og samarbeidspartnere 
 
Mål - Sponsorer og samarbeidspartnere 
1. Å ha et langsiktig og forutsigbart samarbeid med medarrangører og samarbeidspartnere 
som kan identifisere seg med våre verdier og formål å bidra til at vi når våre mål. 
2. Å styrke rammebetingelsene for fysisk aktivitet blant funksjonshemmede i samfunnet 
 
1.8.1 Medarrangører/støttespillere 
Vi har fremdeles et godt samarbeid med våre medarrangører Norges Idrettshøgskole og 
Beitostølen Helsesportsenter, i tillegg til vår viktige støttespiller Forsvaret. I 2022 ble Lions 
inkludert i Ridderukas hovedkomite, for å ytterligere styrke vårt samarbeid som har vart i 
snart 60 år. Lions har vært en del av Ridderrennet siden det første gang ble arrangert i 
1964. Ved å bidra med våre møteplasser og læringsarenaer, er vi indirekte med på å styrke 
rammebetingelsene for mennesker med nedsatt funksjonsevne. 
  
1.8.2 Samarbeidspartnere/sponsorer 
Pandemien og økonomiske nedgangstider har gjort det krevende å finne nye 
samarbeidspartnere. Det er også mindre interesse for parabreddeidrett til tross for at et 
SnøVM for parautøvere på Lillehammer ble avholdt i januar. Eksisterende sponsorer har 
blitt ivaretatt ihht. til avtaler.  
 
Høsten 2022 gav Entra ASA beskjed om at de trekker seg ut etter 20 år som sponsor, og at 
2023 blir deres siste år. De har vært en god støttespiller gjennom to tiår, og har trukket seg 
gradvis ut over flere år ved redusert støtte fra 2018.  
 
Vi satte i gang et større markedsarbeid i samarbeid med Nye Stier, et lite konsulentbyrå 
som arbeider med sponsorater innen idrett og kultur, både ved å utvikle nye sponsorpakker 
med et strukturert innhold der ulikheten mellom innholdet i pakkene i større grad gjenspeilet 
prisen. I tillegg ble det utarbeidet en sponsorstrategi. Vi spisset sponsorsalg inn mot 
samfunnsansvar, og gikk tydeligere bort fra veldedighet og spons med annen 
merkevarebygging som utgangspunkt. På bakgrunn av dette kartla vi mer systematisk 
potensielle sponsorer i ulike bransjer med blant annet samfunnsansvar i sin 
sponsorstrategi, eller som tidligere har sponset paraidrett. Våren 2022 inngikk vi en toårig 
avtale med Nye Stier der de skulle jobbe med å få inn nye sponsorer basert på en ren 
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provisjon. I tillegg brukte administrasjonen mye tid på høsten med å kontakte ulike firma i et 
forsøk på å få til møter der vi kunne komme og presentere virksomheten vår. Et arbeid uten 
resultat i kroner. På slutten av året ble det gjort en oppsummering av markedsarbeidet, og 
besluttet at foreningen heller skulle rette fokus mot å søke om tilskudd da dette hadde et 
større potensiale til inntekter enn arbeidet med å selge Ridderrennet inn på 
sponsormarkedet. Nye Stier fortsatte imidlertid sitt arbeid i samarbeid med RR 
administrasjonen. Helt på slutten av 2022 fikk vi informasjon om at Nye Stier hadde fått 
Coop inn på en avtale for 2023.    
1.8.3 Interesseorganisasjoner/rehabiliteringssenter 
Det er jevnlig dialog med flere interesseorganisasjoner, rehabiliteringssenter og 
ambassader. 
 

2 Arrangement 
2.1 Barnas Ridderuke 
Mål - Barnas Ridderuke 
1. Å være en attraktiv årlig møteplass for barn og ungdom med funksjonsnedsettelser i 
alderen 10 til 15 år, med fokus på grunnleggende skiferdighet, læring og mestring i 
skiaktivitet, sosiale aktiviteter og daglige gjøremål. 
2. Skal ha en deltakelse på minst 50 barn. 
 
Barnas Ridderuke med Barnas Ridderrenn ble grunnlagt i 1983, og er en leirskoleuke for 
barn med funksjonsnedsettelse med fokus på grunnleggende skiferdigheter, og som 
avsluttes med Barnas Ridderrenn. Barna bor sammen med studenter på hytter i Beitostølen 
Andelshytter hele uka. Studentene er fra Høyskolen på Vestlandet, og praksisen ledes av 
en arrangørgruppe på 10 med idrettspedagogisk- og helsefaglig bakgrunn og erfaring, blant 
annet fra Beitostølen Helsesportssenter (BHSS). Arrangørgruppa ledes av 
arrangementsleder Erik Lindh. Arrangementet kom inn i foreningen Ridderrennet i 
forbindelse med 50 års jubileet i 2013, og var før dette et arrangement under BHSS. 
Andelene i uke 3 (16 stk.) på hyttene som benyttes, eies av Beitostølen Helsesportssenter, 
mens den årlige sameie kostnaden dekkes av foreningen Ridderrennet iht. avtale. 
Barnas Ridderuke 2022 måtte dessverre avlyses grunnet en oppblomstring av en ny variant 
av Covid19, det såkalte omikronviruset, som igjen førte til en delvis nedstenging fra 
helsemyndighetene og restriksjoner knyttet til arrangement.  På avlysningstidspunktet var 
det 45 påmeldte deltagere registrert i vårt påmeldingssystem. Som plaster på såret 
gjennomførte arrangementsgruppen Barnas Ridderrenn for barnegruppene på 
helsesportssenteret, som ble et flott skirenn for barn og voksne.  
Vi ser fram til 40 års markering for Barnas Ridderuke i 2023! 

2.2 Ridderuka 
 
Mål: 
1. Å være verdens største årlige vinteridrettsarrangement for synshemmede og 
bevegelseshemmede med en deltakelse i hele Ridderuka på minst 400 personer. 
2. Ridderrennet skal ha en årlig deltakelse på minst 500. 
 
Ridderuka ble endelig gjennomført igjen – 3 år siden sist (2019). Det var med stor 
gjensynsglede for alle involverte. Det var langt færre deltagere enn normalt (rundt 
halvparten dvs. i overkant av 200 deltakere), men det var flere enn forventet. Årsaken ligger 
nok generelt i at det har vært vanskelig å få i gang igjen folk etter korona, dette hører vi 
også har vært en utfordring hos andre arrangører.  
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Arrangementet kom tett etter «omikron» utbruddet og tredje nedstenging av landet så en 
del deltok ikke grunnet engstelse for smitte. Det var også en del usikkerhet rundt hvorvidt 
det ble gjennomført eller ikke grunnet Covid19 situasjonen. Det var lenge stor usikkerhet 
rundt Forsvarets deltagelse grunnet kollisjon med en stor internasjonal øvelse «Cold 
Response» og hvorvidt helsemyndighetene kom til å legge restriksjoner for arrangement. 
Dette medførte også at promotering fra vår side ble noe begrenset i oppkjøringen til 
Ridderuka.  
 
Det ble i forkant av arrangementet gjort et større arbeid på planer for smittevern dersom 
gjennomføring med restriksjoner på arrangementer fra helsemyndighetene sin side.  
 
I 2022 innførte vi noen nyvinninger i vårt tradisjonsrike arrangement: 
 
Velkomstsenter 
Deltagerne sjekket inn og fikk informasjon på et nyetablert velkomstsenter i Beitohallen på 
hotellet. Her var det innsjekk, mulighet for å endre påmeldingen på ulike konkurranser, få 
tildelt ledsager, innsjekk for frivillige. Velkomstsenteret skal videreføres til 2023. 
 
Åpningsseremoni utendørs på torget 
En enkel, stemningsfull og samlende kick-off før en felles aktivitetsuke med fakler, 
kanelboller og toddy. Skal videreføres til 2023. Beitostølen Utvikling sponset Ridderrennet 
med fyrverkeri.  
 
KO – koordineringsentral/kommandoplass/sekretariat 
KO er et millitært ord for kommandoplass. Vi opprettet et KO på hotellet der vi skulle styre 
all virksomheten knyttet til Ridderuka. Hovedformålet var å opprette en støttefunksjon til 
arrangementsleder under gjennomføringen av arrangementet på telefoni, transport, 
sentralbord, media, ekstern og intern kommunikasjon + alle eventualiteter som oppstår 
under et stort arrangement som Ridderuka. Et annet formål var å loggføre mest mulig av 
hva som ble utført for å legge inn i et erfaringsregister for om mulig å registrere og 
oppdatere alt som noen har i «ryggraden» og på sikt lage rollebeskrivelser i en oppdatert 
dreiebok.  
 
Mediahåndtering 
I et forsøk på å oppnå økt synlighet, og om mulig vise oss frem for potensielle sponsorer 
som vi skulle kontakte vår / høst 2022 prioriterte vi å benytte en innleid journalist som SoMe 
ansvarlig og som i tillegg lagde reportasjer i løpet av uka som ble forsøkt solgt inn til 
riksdekkende media. Vi hadde stor økning i synlighet på SoMe – på instagram og facebook, 
og i tillegg fikk vi økt mediedekningen i TV og aviser tiltross for at vi ikke hadde lang 
«innsalgsperiode». Siden den gang høyaktuelle Daniel Kvammen var en del av 
kveldsunderholdningen stilte han også opp som ledsager, og Tv2’s «God Kveld Norge» 
laget et eget innslag fra torsdagens langrenn på akkurat dette. Innslaget kom i beste 
sendetid lørdag, og var god reklame for Ridderrennet.  
 
Til tross for øvelsen «Cold Response» klarte Forsvaret å stille, men med kun rundt 30% av 
antall personell de har stilt med i tidligere år. Dette gjorde at blant annet transporttjenesten 
måtte koordineres på en annen måte, og ved hjelp av frivillige studenter fra NIH som skulle 
vært med på Ridderuka i pandemiårene da det ble avlyst. En stor takk til generalsekretær i 
Lions Hroar Thorsen som ledet transporttjenesten på mesterlig vis. 
 
En annen konsekvens av Forsvarets reduserte tilstedeværelse var at det ikke var kapasitet 
til å rigge en tilfredsstillende skistadion på Beitostølen Helsesportsenter. Skiaktiviteten 
måtte derfor flyttes og foregikk derfor på vår reservearena nede på Beitostølen Skiarena 
«world cup stadion».  
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Tiltross for stor gjensynsglede klarte vi å holde koronasmitte i sjakk under selve Ridderuka, 
med få tilfeller av smitte. Disse ble isolert iht. satte retningslinjer. Det var derimot flere som 
ble koronasyke etter Ridderuka inkludert frivillige, men ingen rapport om alvorlig sykdom.  
 
Alt i alt var det svært gledelig å få arrangere Ridderuka igjen, og se så mange kjente og nye 
ansikter på Beitostølen. 
 

2.3 Riddercamp 
 
Mål: Riddercamp friluftsliv skal gi deltakerne de beste friluftsopplevelser Norge kan tilby. 
Takket være gode hjelpere fra Beitostølen Helsesportsenter, campleder og styremedlem 
Kjell Vidar Røyne og nye supre frivillige ble Riddercamp 2022 gjennomført på en svært 
tilfredsstillende måte. Med deltagere fra Norge, Sverige og Danmark stod både krevende 
fjellturer, våte padleturer og koselige riderturer på programmet. Nytt av året var en 
teambulidingsekvens i Beitocampen til turguidetjenesten Beito Aktiv. 
 

2.4 BikeRidderCamp 
 
Etter et vellykket pilotprosjekt i 2021 gjennomførte vi Bikeriddercamp for andre gang i 2022. 
Med en økning i antall deltagere og et mer ambisiøst og helhetlig sykkelprogram ble 
Bikeriddercamp en suksess for både deltagerne og frivillige. Sammenlignet med 2021 
fokuserte campen mer på sti- og terreng-sykling enn landevei, og Ridderrittet ble 
gjennomført som en uhøytidelig intervallstart på sykkelstiene på Garli. Vi takker Norges 
Cyckleforbund og Beitostølen Helsesportsenter samt alle frivillige for godt samarbeid. 

3 Økonomi 
 
Mål – Økonomi / Rammebetingelser 
 1. Å sikre foreningen en langsiktig og forutsigbar finansiering. 
 
Ridderrennets økonomi er i all hovedsak basert på statlige tilskudd (som krever søknad), 
søknadsbaserte tilskudd og rause, trofaste og engasjerte samarbeidspartnere / sponsorer. 
Inntektssiden er fortsatt svært uforutsigbar. 
 
Det økonomiske resultatet for 2022 ble et underskudd på 2,37 millioner kroner. Foreningen 
vil også gå med et betydelig økonomisk underskudd i 2023 og styret har derfor iverksatt 
tiltak. For øvrig henvises det til vedlagte regnskap. 

3.1 Statsbudsjettet / tilskuddsordning KUD  
Da statsbudsjettet ble lagt frem i oktober 2022 hadde vi igjen ingen plass under kapittel 315 
post 86 Idrettstiltak. Ved lobbyvirksomhet inn mot relevante politikere og beslutningstakere 
utover høsten fikk vi tilsagn på kr 2 500 000 den 15. november under tilskudd av 
spillemidlene til idrettsformål – til arrangementer med idrett og fysisk aktivitet for personer 
med funksjonsnedsettelse som hovedformål. Vi fikk derfor økt bevilgningen fra 2 000 000 til 
2 500 000.  

3.2 Andre tilskudd fra det offentlige - BufDir 
BikeRidderCamp: kr 95 000 
Riddercamp: kr 50 000 
Ridderuka: kr 285 000 
Barnas Ridderuke fikk avslag da den ble avlyst grunnet pandemien.  
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3.3 Tilskudd fra stiftelser mv. 
Grunnet fokus på sponsormarkedet, ble det sendt inn søknad til en særskilt ordning som 
ble utlyst gjennom lotteri og stiftelsestilsynet i samarbeid med Stiftelsen VI, KUD og 
Gjensidigestiftelsen. Her sendte vi inn to søknader, både på et rekrutteringsprosjekt i 
samarbeid med BHSS, støtte til sykler og arrangement. Vi fikk avslag på begge søknader i 
runde en. En runde to er varslet utlyst i februar 2023.  

3.4 Tilskudd fra lovbestemte tilskuddsordninger 
Tilskudd fra lovbestemte tilskuddsordninger basert på spill (bingo og casino virksomhet) er 
fortsatt noe redusert grunnet nedstenging av landet i begynnelsen av året, færre i full jobb, 
færre som spiller, stengte «spillsteder» osv. Dette forventes å ta seg opp igjen i 2023.  

3.5 Sponsorer / Samarbeidspartnere 
Entra ASA har har varslet at deres siste år som sponsor blir 2023. Lions og 
Blindemissionen er fortsatt trofaste støttespillere, og med Lions inntreden i Hovedkomiteen 
knytter vi Lions enda tettere på arrangementene og det støtten deres går til. Stiftelsen VI 
har gjort en del endringer, og skal endre sin strategi. Støtte til Ridderrennet var ikke en del 
av strategien i 2022, men vi holder dialogen fremover. RagnSells har vært med oss i flere 
år, og vi er takknemlig for den støtten de gir med penger og personell under Ridderuka. 
Sponsorarbeidet for øvrig har ikke båret frukter, utover at vi fikk melding om Nye Stier 
hadde fått Coop inn som støttespiller for 2023 helt på tampen av året. 

3.6 Stiftelsen Anglo Norse 
Stiftelsen Anglo Norse har i flere årtier støttet engelske deltageres deltagelse til Ridderuka. 
Høsten 2022 tok de kontakt med foreningen Ridderrennet da styret grunnet alder ønsket at 
Ridderrennet skulle forestå den videre adminstrasjonen av fondet. Det ble besluttet at 
Stiftelsen avvikles og at foreningen Ridderrennet fikk fondet i gave ved at foreningen 
fortsetter å støtte "urformålet" dvs. gi støtte til engelske deltagere i fremtiden. Fondet er i 
dag på rundt 2,8 mill. Dette vil komme inn i 2023, og bli plassert i ny fondsstruktur. Vi retter 
en stor og varm takk for denne rause gaven til de som har administrert dette fondet John 
Arrowsmith Wilhelmsen, Peter Michelet og Rolf Wilhelmsen. 
 
ANF er en pengeutdelende stiftelse som ble opprettet i 1977 av Jan Helmer, Rolf 
Wilhelmsen og Tore Melgård. De var idrettsinteresserte venner og arbeidet i næringslivet. 
Initiativet til ANF kom etter at de to førstnevnte hadde deltatt under Ridderuken på 
Beitostølen. Der hadde de ledsaget og blitt kjent med britiske deltakere. 
 
De første britiske deltakere deltok på Ridderrennet i 1974. Britene stilte også med fire 
synshemmede langrennsløpere og en (amputert) alpinist til de første Paralympiske 
Vinterleker i 1976, som ble arrangert i Sverige. Særlig langrennsløperne skjønte da at de 
trengte bedre utstyr og bedre forberedelse til de neste lekene, som skulle arrangeres i 
Norge, på Geilo i 1980. Erling Stordahl, som hadde etablert Ridderrennet i 1964, ble 
inkludert i de tidligere prosesser omkring etableringen og utvikling av ANF. Fondets 
benevnelse ble bestemt av en formålstjenlig, men uavhengig tilknytning til The Anglo-Norse 
Society i Oslo. Det vedtektsbestemte formål var «… to form a base for financing the 
exchange of British and Norwegian disabled people to develop a closer cultural and 
recreational relationship.” 
 
Et britisk «exchange» arrangement var da Sommerlekene i Stoke Mandeville, som var blitt 
arrangert fra 1948 og var forløperen de første Paralympiske Sommerleker i Roma i 
1960.Da fondet senere så at utvekslende deltakelse mellom de  to land ikke forble like 
relevant, ble formålet reformert i 1995 til å «… form a base for financing the recreational 
and cultural activities of British and Norwegian disabled people.» Dette muliggjorde en 
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bredere bidragsprofil. Blant disse har vært norsk deltakelse på Ski for Light i USA. Etter de 
første år, forvitret den personavhengige kontakten med The Anglo Norse Society og de har 
ikke vært involvert eller konsultert siden 1995. 
 
Ideen bak fondet er at avkastningen kan deles ut til aktuelle formål. Den første tiden ble 
fondet bygget opp gjennom innsamlinger fra næringslivet. De britiske landslagsskiløperne 
var delvis også instrumentelle til dette, gjennom sine presentasjoner på særskilte 
arrangementer. (På Geilo i 1980 stilte laget langt bedre forberedt, både utstyrsmessig og 
med egne norske ledsagere som var tilknyttet fondet. Blindelandslaget til «Nordic events» 
var da Ken Bodden, Mike Brace, Jim Denton og Peter Young. Sistnevnte var født blind, fikk 
senere en paralympisk bronsemedalje, gikk ellers Birkerbeiner rennet og de gikk alle den 
daværende i Holmenkollmarsjen. Alle var ellers med på Ridderuken, men da også sammen 
med flere av sine landsmenn.) 
 
Bidrag til deltakelse i Ridderuken for britiske skiløpere, har vi over tid omtalt som fondets 
«ur-formål». Uten erfaringen fra Ridderuken i 1977, hadde neppe fondet blitt etablert. 
 

4 Planer for 2023 
Siden det i 2023 blir første «normal» år etter pandemien vil fokus være å sikre 
gjennomføring av kjernevirksomheten vår. Siden vi ikke har en mer forutsigbar inntektsside, 
foreløpig ikke fått plass på statsbudsjettet og heller ikke nye sponsorer på vei inn, vil 
hovedprioritet være gjennomføring av Barnas Ridderuke og Ridderuka. I tillegg vil 
foreningen også ha fokus på lobbyvirksomhet inn mot statsbudsjettet og markedsarbeid 
mot sponsorer. 
 
Styret har lagt inn en forventning om inntekter fra staten som bringer budsjettet i balanse 
når kostnadene er redusert til et absolutt minimum. Forsvaret har varslet at det grunnet 
høynet beredskapsnivå i Norge kan påvirke hvorvidt de kan stille helt eller delvis den 
støtten som følger av Hovedkomiteavtalen til Ridderuka. Dette kan påvirke kostnadssiden. 
Styret vil arbeide for at noen av forsvarets oppgaver tas av frivillige i 2023. 
 
I tillegg vil det jobbes med å styrke deltakertallet etter pandemien, men dette kan ta minst 
ett år til for å komme opp på samme nivå som vi var før pandemien. Styret ber 
generalforsmalingen legge spesielt merke til at budsjettet for 2023 er svært stramt 
for å sikre en ansvarlig drift dersom foreningen ikke mottar større inntekter fra offentlige 
eller private aktører. Dersom foreningen på den annen side lykkes med å sikre høyere 
inntekter vil dette benyttes til en mest mulig «normalisert» drift i 2023. 

5 Oppsummering 
Foreningen Ridderrennet takker Forsvaret, Norges Idrettshøgskole og Beitostølen 
Helsesportssenter for godt samarbeid i året som gikk. Uten denne sterke alliansen og gode 
modellen for samarbeid ville ikke våre arrangement vært gjennomførbare. 
 
Gode tanker til alle de studenter og frivillige som endelig fikk bidratt på våre arrangementer 
igjen.  
 
Foreningen er som alltid svært takknemlig for den rause støtten både fra Lions klubber i 
hele Norge og fra Blindemissionen. En stor takk til Entra som har vært med som sponsor i 
hele 20år i 2022. 

6 Statistikk 
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6.1 Medlemskap 
 Antall personlige medlemskap siste 6 år  
2022 2021  2020  2019  2018  2017  2016  
212 148  320  320  635  567  466  

 
*tallene fra 2016, 2017 og 2018 er nok muligens ikke helt riktige. Foreningen hadde ikke et 
medlemssystem, og medlemmene var registrert i regnskapssystemet Visma. De fikk en 
årlig faktura, men tallene registrert står ikke helt i sammenheng med medlemsinntektene 
den gang, så det er godt mulig at noen medlemmer hang med utskrift fra Visma tross 
manglende betaling av medlemskontingent. Dette ble det ordnet opp i året 2019.  
**medlemskontingenten frem til og med 2018 var på kr 250 kr.  

6.2 Barnas Ridderrenn 
         
 2022 2021 
Ridderuke NA NA 
Ridderrenn NA 27 

                                                                                              

6.3 Ridderuka 
6.3.1 Ridderuka total 
Ridderuka 2022 2019 2018 2017 2016 

Norske 157 321 341   

Utenlandske 34 48 46   

Antall 
Nasjoner 

7 8 10 13  

Førstegang 20 27 41   

Ridderuka 191     

Ridderrennet 227     

Totalt 276 387 441 436 436 

Merknad: Noen deltagere på selve Ridderuka deltok ikke på Ridderrennet. Total 2022 er 
alle deltagere som deltok på en eller flere av Ridderukas aktiviteter. 
 
6.3.2 Unggdomsgruppa 
Ungdomsgruppa 2022 2019 2018 2017 
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Bev.hemmet 1 6 2 7 
synshemmet 3 4 6 7 
Total 4 10 8 14 

 
 

6.3.3 Raskere Fram 
Raskere Fram 2022 2019 2018 2017 
Bev.hemmet 1 9 10 11 
synshemmet 1 6 5 3 
Total 2 15 15 14 

 

6.4 Riddercamp 
 
 2022 2021  2019  2018  2017  2016  
Antall påmeldte / antall 
tildelt plass  
 

16/17 18/18  - - - - 
 

Synshemmet  
 

1 1 1 1 - - 

Stående  
 

10 13 8 14 - - 

Sittende  
 

5 4 6 7 - - 

Førstegangs  5 - - -  
Totalt 16 18  

 
15 
 

22 12 
 

20  
 

 

6.5 BikeRidderCamp 
 
Deltagere 2022 2021  
Synshemmet  1 1 
Stående  16 8 
Sittende  9 10 
Førstegangs   
Totalt 26 19 

 

6.6 Leilighet – Beitotind 1303 
 

6.7 Sosiale medier – Ridderrennet 
 

Plattform 2022 2021 2020 2019 2018 
Facebook 6955 6815 6585 6511 5902 
Instagram 1097 1077 908 828 555 
LinkedIn 52 45 31   

 



jan 22 - des 22 jan 21 - des 21

INNTEKTER: Noter 2022 2021

Støtte - bundne midler 1,5 3 305 000         3 150 000           
Støtte - frie midler 5 988 665            701 723              
Sponsorinntekter 500 000            500 000              
Medlemskontingent 114 750            71 278                
Arrangementsinntekter 142 452            7 050                  
Refusjon MVA -                    268 452              
Leieinntekter 58 228              64 349                
Andre driftsinntekter 17 106              380 810              
Lønnstilskudd -                    300 000              

TOTALE INNTEKTER:          5 126 201            5 443 662 

KOSTNADER:
Personalkostnader 1 2 010 277         1 120 500           
Tilskudd deltagere 938 980            154 172              
Arrangementskostnader 1 814 727         421 194              
Funksjonærkostnader 854 115            29 393                
Fremmedytelser 253 948            332 731              
Kostnader lokaler 76 830              74 988                
Kostnader Beitotind 121 629            70 073                
Kontor og adm kostnader 135 258            163 837              
IT kostnader 412 050            451 253              
Reise - møteutgifter 122 969            83 312                
Markedsføring - salg 48 755              333 365              
Øvrige driftskostnader 72 632              29 054                
Finanskostnader 2 928                3 762                  
Avskrivninger 2 650 761            551 986              
TOTALE KOSTNADER:          7 515 859            3 819 620 

Finansinntekter -12 841             -3 229                 

Resultat         -2 376 817            1 627 271 

Ridderrennet
Resultatregnskap

periode 01.01.22 - 31.12.22



den 1. november, 2023

NB! Kolonnen for 2021 viser
feil tall. Se usignert balanse på neste
side for korrekte 2021-tall. 

FEIL.
 SE N

ESTE SID
E!



31.12.2022 31.12.2021
EIENDELER: Noter

Anleggsmidler:
Hytteandel 22 000 22 000
Leilighet 1 692 907 1 692 907
Avskrivning leilighet -427 051 -381 295
Tilhenger 146 000
Avskrivning tilhenger -26 763
ATV 273 000 273 000
Avskrivning ATV -150 150 -95 550
Volcano Stove 137 686 98 000
Avskrivning Volcano Stove -30 405 -8 165
Diverse arrangementsmateriell 196 816
Avskrivning diverse arrangementsmatriell -33 949
Gevær Biatlon 261 066 261 066
Avskrivning gebær biathlon -134 881 -82 669
Kommunikasjonsplattform 1 782 865 1 782 865
Avskriving Komm.plattform -1 713 612 -1 298 371

Sum anleggsmidler 2 1 995 529 2 263 788

Omløpsmidler:
Bank 3 5 245 730 6 237 491
Varelager 282 416 270 109
Kundefordringer 211 992 299 484
Opptjent ikke fakturert inntekt 207 801 172 458
Andre kortsiktige fordringer 183 385 82 704

Sum omløpsmidler 6 131 324 7 062 246

Sum eiendeler 8 126 853 9 326 034

GJELD OG EGENKAPITAL:

Egenkapital:
Fri egenkapital 4 2 423 265 4 800 082
Sikringsfond 4 1 300 000 1 300 000
Investeringsfond 4 100 000 100 000

Sum egenkapital 3 823 265 6 200 082

Gjeld:
Leverandører 254 715 189 714
Skyldige offentlige avgifter 120 745 126 668
Periodiserte inntekter 5 3 698 760 2 674 550
Annen kortsiktig gjeld 229 368 135 020

Sum gjeld 4 303 588 3 125 952

Sum gjeld og egenkapital 8 126 853 9 326 034

Ridderrennet
Balanse 

pr. 31.12.2022



Ridderrennet
Årsregnskap 2022
Noter til årsregnskap 

Regnskapsprinsipper
Regnskapet for Ridderrennet er satt opp i samsvar med regnskapsloven og god regnskapsskikk for små foretak, og god
regnskapsskikk for idelle organisasjoner. De unntaksregler som gjelder for små foretak er anvendt der annet ikke er oppgitt.

Regnskapsføringen er i perioden ført etter regnskapsprinsippet. Det innebærer at inntekter bokføres i den perioden de er
opptjent og kostnader bokføres i den perioden de er påløpt.

Regnskapet er ført i henhold til god regnskapsskikk for å ivareta den informasjons- og sannhetsplikt som foreligger 
overfor omverden.

Varige driftsmidler balanseføres og avskrives linært over driftmidlets forventede levetid.

Kundefordringer og leverandørgjeld er oppført i balansen til pålydende

Innbetalinger fra deltagerne til overnatting og transport er i regnskapet som reduksjon av kostnader (Tilskudd deltagere)
slik at regnskapet avlegges etter samme prinsipp som 2021

Note 1 Lønnskostnader, antall ansatte , godtgjørelser mm

Selskapet har to ansatte per 31.12.22.  
Generalsekretær på åremålskontrakt til 31.05.2025. Prosjekt- og arrangementskoordinator på midlertid arbeidsavtale til 31.10.2023.
Samlet lønnskostnad  er kr. 2 010 277. 

Det er ikke utbetalt honorar til styret i perioden 

OTP
Foreningen har opprettet lovpliktig pensjonsavtale. Innbetalt pensjon i 2022 er kr. 104 223.

Revisor
Ordinær revisjon og særattestasjoner kr. 37 844 inkl mva. gjelder 2022 regnskapet.

Note 2 Varige Driftsmidler

Inventar Utstyr
Transport- 

midler
Kommunikasjons-

plattform Leiligheter Totalt
Anskaffelseskost 01.01.2022 114 000           521 066        273 000         1 782 865                 1 714 907             4 405 838          
Tilgang 236 502        146 000         382 502             
Avgang -                     
Anskaffelseskost 31.12.2022 114 000           757 568        419 000         1 782 865                 1 714 907             4 788 340          
Akk/ av / nedskrivinger 31.12.2022 114 000           361 236        176 913         1 713 612                 427 051                2 792 812          
Bokført verdi 31.12.2022 -                   396 332        242 087         69 254                      1 287 856             1 995 529          

Årets avskriving 0 108 401 81 363 415 241 45 756 650 761
Årets nedskriving 0 0

Linenær 5 år Linenær 5 år Linenær 5 år Linenær 3 år 3% lineær

Note 3 Bankinnskudd - bundne midler
31.12.222 31.12.2021

pr 31.12 69 735                      83 401                  

Note 4 Egenkapital 

 Fri Egenkapital Sikringsfond
Investeringsf

ond Sum egenkapital 
Pr 01.01.2022 4 800 082        1 300 000     100 000         6 200 082                 
Årets resultat -2 376 817       -2 376 817                
Pr 31.12.2022 2 423 265        1 300 000     100 000         3 823 265                 

Note 5 Støtte

Bundne midler Beløp Øremerket

Diverse off.tilskudd iht. søknad 3 305 000
Lønnstillskudd 0
Totalt 3 305 000

Frie midler Beløp

Gaver, spillemidler og støtte fra Lions 858 596
Totalt 858 596
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Til årsmøtet i Foreningen Ridderrennet 

Uavhengig revisors beretning 

Konklusjon 
Vi har revidert årsregnskapet for Foreningen Ridderrennet som viser et negativt 
aktivitetsresultat på kr. 2 376 817. Årsregnskapet består av balanse per 31. desember 2022, 
aktivitetsregnskap, oppstilling over endringer i egenkapital  for regnskapsåret avsluttet per 
denne datoen og noter til årsregnskapet, herunder et sammendrag av viktige 
regnskapsprinsipper. 
 
Etter vår mening 
 

• oppfyller årsregnskapet gjeldende lovkrav, og 
• gir årsregnskapet et rettvisende bilde av organisasjonens finansielle stilling per 31. 

desember 2022 og av dens resultater  for regnskapsåret avsluttet per denne datoen 
i samsvar med regnskapslovens regler og god regnskapsskikk i Norge. 

Grunnlag for konklusjonen 
Vi har gjennomført revisjonen i samsvar med International Standards on Auditing (ISA-ene). 
Våre oppgaver og plikter i henhold til disse standardene er beskrevet nedenfor under 
Revisors oppgaver og plikter ved revisjonen av årsregnskapet. Vi er uavhengige av 
organisasjonen slik det kreves i lov, forskrift og International Code of Ethics for Professional 
Accountants (inkludert internasjonale uavhengighetsstandarder) utstedt av International 
Ethics Standards Board for Accountants (IESBA-reglene), og vi har overholdt våre øvrige 
etiske forpliktelser i samsvar med disse kravene. Innhentet revisjonsbevis er etter vår 
vurdering tilstrekkelig og hensiktsmessig som grunnlag for vår konklusjon. 

Øvrig informasjon 
Styret og generalsekretær  (ledelsen) er ansvarlige for informasjonen i årsberetningen. Vår 
konklusjon om årsregnskapet ovenfor dekker ikke informasjonen i årsberetningen. 
I forbindelse med revisjonen av årsregnskapet er det vår oppgave å lese årsberetningen. 
Formålet er å vurdere hvorvidt det foreligger vesentlig inkonsistens mellom årsberetningen 
og årsregnskapet og den kunnskap vi har opparbeidet oss under revisjonen av 
årsregnskapet, eller hvorvidt informasjon i årsberetningen ellers fremstår som vesentlig feil. 
Vi har plikt til å rapportere dersom årsberetningen fremstår som vesentlig feil. Vi har 
ingenting å rapportere i så henseende. 
 
Basert på kunnskapen vi har opparbeidet oss i revisjonen, mener vi at årsberetningen 
 

• er konsistent med årsregnskapet og 
• inneholder de opplysninger som skal gis i henhold til gjeldende lovkrav. 

Ledelsens ansvar for årsregnskapet 
Styret og generalsekretær (ledelsen) er ansvarlig for å utarbeide årsregnskapet og for at det 
gir et rettvisende bilde i samsvar med regnskapslovens regler og god regnskapsskikk i Norge. 
Ledelsen er også ansvarlig for slik intern kontroll som den finner nødvendig for å kunne 
utarbeide et årsregnskap som ikke inneholder vesentlig feilinformasjon, verken som følge av 
misligheter eller utilsiktede feil. 
Ved utarbeidelsen av årsregnskapet må ledelsen ta standpunkt til Foreningen Ridderrennets 
evne til fortsatt drift og opplyse om forhold av betydning for fortsatt drift. Forutsetningen 
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om fortsatt drift skal legges til grunn for årsregnskapet så lenge det ikke er sannsynlig at 
virksomheten vil bli avviklet. 

Revisors oppgaver og plikter ved revisjonen av årsregnskapet 
Vårt mål er å oppnå betryggende sikkerhet for at årsregnskapet som helhet ikke inneholder 
vesentlig feilinformasjon, verken som følge av misligheter eller utilsiktede feil, og å avgi en 
revisjonsberetning som inneholder vår konklusjon. Betryggende sikkerhet er en høy grad av 
sikkerhet, men ingen garanti for at en revisjon utført i samsvar med ISA-ene, alltid vil 
avdekke vesentlig feilinformasjon. Feilinformasjon kan oppstå som følge av misligheter eller 
utilsiktede feil. Feilinformasjon er å anse som vesentlig dersom den enkeltvis eller samlet 
med rimelighet kan forventes å påvirke de økonomiske beslutningene som brukerne foretar 
på grunnlag av årsregnskapet. 
 
 
For videre beskrivelse av revisors oppgaver og plikter vises det til: 
https://revisorforeningen.no/revisjonsberetninger 
 
 
Oslo, 03.11.2023 
RevisionsBureauet AS 
 
Jan H. Jørgensen 
statsautorisert revisor 
(elektronisk signert) 
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